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   Gorgeous & modern loft in Nürnberg  
  Informações do Revendedor

Name: ArKadia
Nome da
Empresa:
País: Reino Unido
Telefone:
Languages: Dutch, English, French,

German, Italian, Polish,
Portuguese, Romanian,
Russian, Spanish,
Swedish

Detalhes do anúncio
Imóveis para: Alugar
Preço: USD 2,096.16

  Localização
Country: Alemanha
State/Region/Province: Baviera
Cidade: Nuremberga
CEP: 90489
Adicionado: 08/04/2024
Informação adicional:
Micro Living Nürnberg Stilvolles Wohnen, in bester City-Lage. Zentral gelegen – nur wenige Fußminuten
vom Hauptmarkt und vom Nürnberger Hauptbahnhof entfernt, bieten Ihnen die APARTMENTS ein
einmaliges Wohnambiente. Auf 25 bis 54 Quadratmeter Wohnfläche können Sie sich ganz individuell
ausbreiten und alle Vorzüge Ihres eigenen APARTMENTS‘ auskosten. Unsere liebevoll & modern
eingerichteten Apartments bieten alle Annehmlichkeiten für einen kurzen oder einen längerfristigen
Aufenthalt. Die Apartments sind alle mit dem Lift erreichbar und verfügen teilweise über einen
Balkon/Loggia. Wir möchten Reisenden ein schönes und patentes Zuhause auf Zeit in Nürnberg schaffen.
WAS WIR MÖGEN Offene Menschen aus der ganzen Welt, die Lust auf die Begegnung mit Nürnberg
und unserer Lebensart haben. Die ihren eigenen Nürnberg-Stil finden wollen und mehr als nur eine
Unterkunft brauchen. Sondern ihre eigene Adresse, ihren Lifestyle, ihren Rhythmus. WAS WIR
WOLLEN Unsere Apartments sollen für unsere Besucher eine echte Home Base sein – das ist unser Ziel.
Schön, modern, locker. Eine Alternative zum gesichtslosen Hotel und zur Ferienwohnung von gestern.
Micro Living Nuremberg Stylish living in the best city location. Centrally located - just a few minutes'
walk from the Main Market Square and Nuremberg Central Station, the APARTMENTS offer you a
unique living ambience. On 25 to 54 square metres of living space you can spread out individually and
enjoy all the advantages of your own APARTMENTS. Our affectionately & modernly furnished
apartments offer all amenities for a short business trip or a longer stay. The apartments are all accessible
by lift and some have a balcony/loggia. We would like to create a beautiful and ingenious temporary
home for travellers in Nuremberg. WHAT WE ARE POSSIBLE Open-minded people from all over the
world who want to meet Nuremberg and our way of life. They want to find their own Nuremberg style
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and need more than just accommodation. But their own address, their lifestyle, their rhythm. WHAT WE
WANT Our apartments should be a real home base for our visitors - that is our goal. Beautiful, modern,
relaxed. An alternative to the faceless hotel and the holiday apartment of yesterday.

  Comum
Pés quadrados acabados: 50 m²

  Room details
Total rooms: 2

  Lease terms
Date Available:

  Informação adicional
URL do site: http://www.arkadia.com/LMDW-T11780/?utm_ca

mpaign=multicast&utm_medium=web&utm_sourc
e=IMLIX.COM

  Contact information
IMLIX ID: rjcrhknog
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